

10 Central Europe

Days

01 Jan 2023 - 31 Dec 2023

Code: 10D7NAMSCDGJEFF140722JKON Netherland , Belgium, France, Cermany, Switzerland



Penang – Transit City (MOB)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to **Amsterdam**, the capital city of Netherlands.

- **Overnight onboard
- 2 Amsterdam (Netherland) (MOB/D)

Arrival Amsterdam. Next, we will visit a **Zaanse Schans** – It has a collection of well–preserved historic windmills and houses. **The tour included cheese farm** as well as a **Wooden clog demostration**. Next, procced to **Volendam** In the afternoon, enjoy a **canal cruise** in a glass covered boat along Amsterdam spiderweb canals, crossing much of this pretty city with its 17th century gabled houses. Then, visit a **Diamond Cutting**. After that, visit **Dam Square**.

- **Overnight at Amsterdam
- 3 Amsterdam Brussels (Belgium) (BLD)

Today, proceed to cross the border into **Belgium** – a country in Western Europe. Upon arrival, stop for photo at **Atomium, Grand Place** and **Manneken Pis**. You may shop some famous Belgium Chocolate.

- **Overnight at Belgium
- 4 Brussels- Cologne (Germany)- Rhine Area (Heidelberg)(Germany) (BLD)

This morning, we cross the Dutch border into Germany and arrive at Cologne to see the Cologne Cathedral. Tour continue to Heidelberg for orientation tour which includes The Old Town, Karl Theodore Bridge and the Neckar River.

- **Overnight at Rhine Area
- Rhine Area Titisee (Black Forest) Rhine Falls Lucerne (Switzerland) (BLD)

After breakfast, drive along the region of the **Black Forest** to the resort town of **Titisee**. Here we visit the famous **cuckoo demonstration** to see how the **cuckoo** clocks are made. Have a German lunch before crossing into Switzerland to for the mighty **Rhine Falls** at Schaffhausen. Continue our journey to the picturesque township of **Lucerne** for a city orientation tour which includes **Lion Monument**, **Chapel Bridge**, **Lake Lucerne** and the **Old Town**. Later on, shopping along the Switzerland shops with its famous Swiss watches and chocolates.

**Overnight at Lucerne/Zurich



TOUR HIGHLIGHTS

- * Riverseine Cruise
- Mt Tittlis
- Montparnasse
- ❖ Zaanse Schans

3 Lucerne–Mt Titlis–Beaunne/Dijon (France) (BLD)

This morning, take a ride on a **cable car** up to the snow capped **Mt. Titlis** (**Mt Titlis closed on 05–25Nov, it will be replaced by Mt Pilatus)** to have a panoramic view at 10,000 feet, meanwhile you may also visit the **Ice Gracier Cave**. Then continue to Beaunne / Dijon.

- **Overnight at Beaunne / Dijon
- 77 Beaunne / Dijon Paris (France) (BD)

This morning, proceed to **Paris** and have an orientation tour of Paris such as photo stop at **Eiffel Tower** and visit **Montparnasse**. Later, drive along the **Arch de Triomphe**, **Avenue des Champs-elysee**, **Place de la Concorde**, **Opera House** and etc.

- **Overnight at Paris
- Paris (BLD)

Today enjoy a sightseeing boat **cruise on the Seine River**. Do not miss the last minute shopping at **Galleries Lafayette**, there are a lot of international branded over there, you can choose your favorite cosmetics, bags, clothes etc over there.

- **Overnight at Paris
- Paris Transit City (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for return flight to Penang.

- **Overnight onboard
- Transit City Penang

Home Sweet Home with lots of sweet memory







Tour Fare / Departure Date / Flight

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred to you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellation as listing. Travelers are advice to purchase travel insurance for traveling period.



永樂旅遊有限公司 FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

83 99762-T) 14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang







Validity:

01 Jan 2023 - 31 Dec 2023

Code:

10D7NAMSCDGJEFF140722JKON

声兰。此别时。

德国。

注回。 篇出



引槟城-中转城市(机上用餐)

全体团员齐集于槟城国际机场,乘搭豪华客机飞赴荷兰首都-**阿姆斯特丹**。

- **夜宿于机上
- 9 阿姆斯特丹(荷兰)(机上用餐/晚餐)

抵达阿姆斯特丹后,游览有着荷兰风车博物馆之称的赞斯安斯,这里网罗及保存了最完好的荷兰式风车和房屋等。行程里包括传统的木鞋制作表演及乳酪制造厂。之后,游览沃伦旦渔村。下午特别安排乘搭独特的玻璃船沿着运河畅游阿姆斯特丹市区。过后,参观免税钻石切割厂之一,让您了解钻石切割的工程。之后,前往水坝广场。

- **夜宿于阿姆斯特丹
- 习 阿姆斯特丹 -布鲁塞尔 (比利时) (早午晚餐)

今晨,大伙儿将跨越边界进入**比利时**-位于西欧。抵达后,游览布鲁塞尔著名的**巨型原子塔,比利时大广场及尿尿小英雄铜像。**在这您还可以购买到一些著名的比利时巧克力。

- **夜宿于布鲁塞尔
- □ 布鲁塞尔-科隆(徳国)-莱茵河区(海德堡)(徳国)(早午晚餐)

早餐后,越过荷兰边界进入欧洲第一大工业大国,德意志共和国-德国。抵达科隆后,参观**科隆教堂。**团队续前往海德堡。抵达后,市区观光如老城区,卡尔桥以及内卡河。

- **夜宿于莱茵河区
- **⑤ 莱茵河区-蒂蒂湖(黑森林)-莱茵瀑布-琉森(早午晚餐)** 早上沿着黑森林区到达渡假胜地,景色秀丽的蒂蒂湖畔。 午餐后,参观咕咕钟制造过程,在此您也可选购珍贵的琥珀饰品及闻名于世的水晶。过后越过德国边界进入手表国王-瑞士,途中参观声势壮观的欧洲第一大瀑布-莱茵瀑布。下午前往琉森市区参观如狮子纪念碑,卡贝尔桥,琉森湖,以及老城市等。空余的时间,您可在中古世纪风格的街道中寻幽访胜一番或自由选购瑞士名表或著名巧克力。
- ** 夜宿于琉森/苏黎世



行程特点

- ❖ 船游塞纳河
- ❖ 铁力士雪山
- ❖ 登上蒙帕纳斯
- ❖ 荷兰风车村
- ⑤ 琉森 (瑞士)-铁力士雪山-博纳/第戎(法国)(早午晚餐)

早餐后,带您体验阿尔卑斯山之旅,乘搭世界首创的 360 度 旋转缆车,带您前往海拔 10,000 英尺的铁力士雪山(铁力士 大雪山将会在 11 月 05 号-11 月 25 号关闭,改为皮拉图斯山),这里是瑞士中部最高峰及拥有独一无二的万年冰河,雄伟壮丽的阿尔卑斯山景色。在此您也可欣赏到冰洞。之后,团队将前往博纳/第戎。

- **夜宿于博纳 /第戎
- 7 博纳/第戎-巴黎(法国)(早晚餐)

今天,我们将进入法国首都 - 巴黎。抵达后前往举世闻名的外观**艾菲尔铁塔**及登上**蒙帕纳斯**。之后乘车游览景致迷人的香榭丽舍大道,协和广场,凯旋门,宽阔堂皇的歌剧院等。 **夜宿于巴黎

② 巴黎(早午晚餐)

早餐后,後乘船游览塞纳河,观赏两岸边迷人的风景。游河过后,前往巴黎最大的连锁店百货公司,著名的 Lafayette 自由购物,馆内有着各种国际名牌,选购化装品,皮革及衣服等

- **夜宿于巴黎
- 9) 巴黎 中转城市(早餐/机上用餐)

早餐后,送往机场乘搭客机飞返家园。

- **夜宿于机上
- []◎ 中转城市 槟城

抵达美丽的家园



价钱 / 出发日期 / 航空公司

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量确保行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时实际情况重新调整为准。如在非人为或突发情况之下所引起的 行程变动或而外收费,本公司将恕不负责。团员若被移民局拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班调换行程次序,但 景点不变。**每位旅客受促购买旅行保险**

